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Protokoll fört vid styrelsesammanträde den  14 april 2021 

Digitalt möte Teams 

 

 

Närvarande:  

   

  

 

 

 

 

 
 

 

 

Ej närvarande: Haldo Andersson, Bernt Hansson, Mona-Lisa Schneider, Marianne Norgren- 

Fahlén 

 

Öppnande 

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

§ 2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3 Protokoll från föregående styrelsemöte 

Protokollet godkändes. 

 

§ 4 Ekonomi 

Rapporter godkändes. 

 

§ 5 Medlemsrapport 

Kristina rapporterade: 502 medlemmar 

 

§ 6 Medlemsvärvning och medlemsvård 

Arbetsgruppen behöver träffas fysiskt för att lättare prata ihop sig. De skulle uppskatta 

ytterligare en medlem - gärna en herre. Tips motses.  

§ 7 Årsmötet 20 maj 2021 

Efter diskussioner enades man att skjuta upp mötet och det blir i stället den 10 juni mellan kl 

12.00 – 14.00 i Vitabergsparken. Vi bjuder på något i Kajsas kafé efter mötet. Föranmälan till 

detta behövs och AU får i uppdrag att ordna detta. 

 

§ 8 Verksamhetsberättelsen 2020 

Godkändes efter att lite justeringar görs.  

 

§ 9 Bokslut och revision 

Bokslutet togs på förra styrelsemötet och kassören förbereder revisionen. 

    

Elsemarie Bjellqvist ordförande 

Kerstin Tovesson studieorganisatör, vik vice ordförande 

Eva Klingström sekreterare 

Maj Lovén  kassör 

Kristina Kastner Selander ersättare, medlemsansvarig 

Marie Abou Touma ersättare, biträdande sekreterare 

Tommy Widell webbansvarig, adjungerad 

Lars Stockstad ledamot friskvård 

 

 



§ 10 Verksamhetsplan 2021 

Genomgicks och godkändes. 

: 

§ 11 Budget 2021 

Budgeten läggs till nästa styrelsemöte. 

 

§ 12 Styrelsekonferens för nya styrelsen 

Konferens för nya styrelsen äger rum den 16 juni kl. 10.00 – 16.00 på Södergården. Barbro 

Mellberg kommer att anlitas och delta på konferensen. 

 

§ 13 Verksamheten våren och sommaren 2021 

Listan med förslag på aktiviteter under våren/sommaren gicks igenom. Ytterligare förslag och 

idéer motses och Kerstin är kontaktperson för detta. En sammanställning görs till nästa 

styrelsemöte den 5 maj kl. 14.00.  

 

§ 14 Riksorganisationen, rapport + cirkulär utsänt 23 mars 

Nästa distriktsordförandekonferens kommer att ägnas helt åt Gysinge. Riksorganisationens 

styrelse har börjat en process att sälja fastigheterna. Mer information kommer. En 

äldreomsorgslag ska utformas för att förbättra äldreomsorgen. Rapporten godkändes. 

  

§ 15 Distriktet, årsmöte 

Kallelse till distriktets årsmöte den 15 juni utsänt. På vårt nästa styrelsemöte ska vi utse tre 

ombud samt förbereda motioner.  

 

§ 16 Samorganisationen, årsmöte 

 Årsmötet är den 2 september. Ombud ska utses på vårt nästa styrelsemöte. 

 

§ 17 Framtidsgruppen 

Inget nytt att rapportera. 

  

§ 18 SPR och KPR 

Kerstin rapporterade från SPR. 

Inget särskilt rapporterades från KPR. 

 

§ 19 Övriga frågor 

Har kommit en förfrågan från ABF om vi vill göra ytterligare uppsökande verksamhet i 

sommar. Beslöts att vi ska göra en likadan lista som förut och under sommaren ringa till 

medlemmar som inte har mailadress. 

 

§ 20 Nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte äger rum den 5 maj. Då tar vi upp höstens möten. 

 

§ 21 Avslutning 

Elsemarie avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

Eva Klingström  Elsemarie Bjellqvist 

 


